
PAKARTOTINIS SODININKŲ BENDRIJOS „MOZAIKA” NEEILINIO NARIŲ SUSIRINKIMAS  

2016.06.26 

Pakartotinis neeilinis SB „Mozaika“ narių susirinkimas įvyko 2016.06.26d., 12 val. SB „Mozaika“ teritorijoje 

prie didžiojo tvenkinio.  

Neeilinis SB „Mozaika“ narių susirinkimas sušauktas 1/10 bendrijos narių iniciatyva.  

SB „Mozaika“ bendrijoje yra  132 nariai. Susirinkime dalyvavo 26 nariai.  

Apie susirinkimą bei būsimą susirinkimo darbotvarkę iniciatyvinė grupė viešai pranešė bendrijos skelbimų 

lentoje, esančioje SB „Mozaika“ teritorijoje ir spaudoje: 

1. Laikraštyje „Valstiečių laikraštis“ 2016 m. gegužės 25 dieną, 

2. Laikraštyje „Vakaro žinios“ 2016 m. gegužės 21 dieną. 

Susirinkimo pirmininku vienbalsiai išrinkta Ala Aškelovič, susirinkimo sekretoriumi  Artūras Sonis. Balsų 

skaičiavimo komisija – Ieva Balčiūnienė, Eglė Cuvikina . 

Neeilinio susirinkimo darbotvarkė:  
1. Stojamojo nario mokesčio peržiūra,  
2. Prašymų dėl narių priėmimo į Bendriją svarstymas,  
3. Bendrijos narių aktualaus sąrašo patvirtinimas, 
4. Revizoriaus ataskaita ir jos tvirtinimas, 
5. Problemos dėl buhalterio iškėlimas, 
6. Esamų valdybos narių ir valdybos pirmininko atšaukimas,  
7. Valdybos narių ir valdybos pirmininko rinkimai,  
8. Revizoriaus rinkimai,  
9. Buhalterio kandidatūrų aptarimas,  
10. Naujo valdybos pirmininko ir buhalterio atlygio aptarimas,  
11. Kiti aktualūs klausimai. 

 

Darbotvarkei pritarta vienbalsiai. 

1. SVARSTYTA: Stojamojo nario mokesčio peržiūras 

Pirmininko teigimu, į bendrijos narių gretas neįstojo apie 10-15 narių, kas sudaro maždaug 10 procentų visų 

sklypų savininkų. Nariais netapę žmonės skundžiasi dėl nepagrįstai didelio stojamojo nario mokesčio 

(144.81 EUR). Pateikti du variantai balsavimui: 

1. Simbolinis 10 EUR stojamasis nario mokestis, 

2. Paliekamas dabartinis 144,81 EUR mokestis. 

NUSPRĘSTA: Patvirtinti 10 EUR dydžio stojamąjį mokestį. 

Balsavimas: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ - 4. 



2. SVARSTYTA: Prašymų dėl narių priėmimo į Bendriją svarstymas 

Pirmąjame neeiliniame susirinkime buvo pateikti 4 prašymai dėl įstojimo į Bendriją. Siūloma narius priimti, 

tainakt 10 EUR stojamąjį mokestį ir jį sumokant iki rugsėjo 1 dienos. Valdyba esamam siūlymui 

neprieštarauja. 

NUSPRĘSTA: priimti prašymus parašiusius į Bendrijos narius, taikant 10 EUR mokestį. 

Balsavimas: UŽ – 26, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.  

3. SVARSTYTA: Bendrijos narių aktualaus sąrašo patvirtinimas 

Pirmininkas nepateikė prašytų Bendrijos narių sąrašo, tad šio klausimo sprendimą nutarta atidėti 

artimiausiam narių susirinkimui. Pritarta vienbalsiai. 

NUSPRĘSTA: Bendrijos narių aktualaus sąrašo patvirtinimą atidėti kitam susirinkimui. 

4. Revizoriaus ataskaita ir jos tvirtinimas 

Revizorius perskaitė paruoštą ataskaitą. Dėl jų buvo pateikta daug pastabų: 

1. Ataskaita buvo labai paviršutiniška, apimanti penkis pirmininko vadovavimo metus, o ne 

pageidautą paskutinį trijų metų periodą, už kuriuos pirmininkas iki šiol neatsiskaitė. Tokiu būdu, kai 

imamas toks ilgas laikotarpis, apimantis ir pora metų, kai išties buvo vykdoma kažkokia veikla, 

skaičių pagalba lengva parodyti kažkokius bent minimalius darbus; 

2. Buvo pabrėžta apie kažkokius atlyginimo bei kuro, kanceliarinių prekių sutaupymus, kai jau 3 

metai pirmininkas nevykdė jokios veiklos, bet visgi mokėjo sau atlyginimą. Didelė narių dalis tikėjosi, 

kad nevykdant veiklos atlyginimas iš viso nebuvo mokamas. Tad kalbos apie kažkokius sutaupymus 

yra niekinės; 

3. Ataskaitoje paminėta, kad pirmininkas penkis metus neatostogavo ir jam nebuvo išmokėti 

atostoginiai. Pirmininkui užduotas klausimas, kodėl jis oficialiai nesusitvarkė savo atostogų, 

4. Buvo pateikti skaičiai už išlaidas bendrų naudojamų konteinerių priežiūrai, kai jau trys metai 

jokie konteineriai nenaudojami.  

5. Ataskaita pateikta laisva tekstine forma, neatitinkanti jokių reikalavimų. Nenurodytas bendrijos 

pajamų ir išlaidų balansas už 2013, 2014 ir 2015 metus (atskirai, pamečiui), neaišku kokios gautos 



pajamos iš nario mokesčio, kokie yra tikslūs narių įsiskolinimai, nepateiktas skolininkų sąrašas, 

neatsiskaityta už bendrijos išlaidas. 

6. Kasmetiniai ataskaitiniai susirinkimai yra reikalingi tam, kad pirmininkas nariams atsiskaitytų 

už praėjusius finansinius metus. Taip pat susirinkime yra tvirtinama einamųjų metų pajamų ir išlaidų 

sąmata, kur bendrijos nariai savo balsavimu turi pritarti suplanuotoms sąnaudų eilutėms. 

Pastaruosius tris metus susirinkimai nebuvo organizuoti, tad galima teigti, jog lėšos buvo 

naudojamos vienašališku pirmininko sprendimu. Primininkas nesupranta, kad bendrijos sąskaitoje 

yra visų mūsų pinigai, ir kad mes suteikėme jam teisę juos valdyti. Bet gaudamas teisę jis įgyja ir 

pareigą mums atsiskaityti už kiekvieną eurą.  

Revizoriaus pareiga yra užtikrinti bendrijoje tinkamą valdymą, finansinės veiklos vedimą ir kitų su veikla 

susijusių klausimų vykdymą. Revizorius - antroji, tikrinamoji valdžia. Tai yra tas asmuo, kuriuo galima 

pasikliauti ir prašyti pagalbos, kai pirmininkai savivaliauja, kai dokumentai tvarkomi nesuprantamai. 

Revizorius turi įstatymu numatytą privilegiją bet kada šaukti visuotinį bendrijos narių susirinkimą. Jeigu 

pirmininkas išdarinėja negalimus arba nenuspręstus dalykus - revizorius turi pilną teisę tai sustabdyti ir turi 

galių visuotinio susirinkimo metu nušalinti pirmininką iš užimamų pareigų. 

Pasiūlyta netvirtinti revizoriaus ataskaitos, nes ji yra netiksli, klaidinanti.  

NUSPRĘSTA revizoriaus ataskaitos netvirtinti. 

Balsavimas: UŽ – 18, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 8. 

5. SVARSTYTA: Problemos dėl buhalterio iškėlimas 

Dėl ataskaitų nepateikimo (finansinių, apie įsiskolinimus ir t.t.) atsakomybė krenta ne tik valdybai, pirmininkui 

ar revizoriui, bet  ir buhalteriui. Paprašius konkrečių skolininkų sąrašų, skolų sumų, buvo pateikta paprasta 

lentelė su narių sąrašais ir pamečiui sumokėtais pinigais. Pagal šiuos duomenis neįmanoma suprasti ar 

narys skolingas, kokio dydžio yra kiekvieno nario skolos ar permokos. Pasakymas, kad bendros skolos 

siekia apie 10 000 EUR nėra finansinė ataskaita. Buhalterė turi neatpažintų įmokų lentelę, kurioje surašytos 

gautos įmokos, kurių nežino kam priskirti (kaip pvz sumokėjo ne narys, o artimas giminaitis ir panašiai). Šioje 

lentelėje metų metais kabojo ir tos įmokos, kurių mokėjimo paskirtyse buvo nurodyti konkretūs sklypų 

numeriai, sklypų dydžiai. Pabendravus su buhaltere išaiškėjo, jog ji pirmą kartą girdi, kad ne visi nariai turi 

standartinius 6 arų sklypus, nes jai pirmininkas yra pasakęs – „nuo sklypo 90 litų“ ir į kažkokias detales ji 



nenori gilintis, nes tai yra „bendrijos, o ne jos reikalai“. Jei buhalteris neturi jokio supratimo kas kiek turi 

mokėti, kaip galima suprasti ar narys yra skolingas. Galima įtarti, kad esamas buhalteris yra 

nekompetentingas. Visos dokumentacijos perėmimą iš pirmininko, buhalterijos patikrinimą turi atlikti 

specialiai sudaryta laikina komisija, pasirašant priėmimo perdavimo aktus, kad už senuosius periodus 

nekristų atsakomybė ant naujos valdybos ir pirmininko. Komisija po patikrinimo turėtų nuspręsti dėl 

buhalterio  kompetencijos – tęsti su ja darbo santykius ar ne. Kadangi eilę metų nebuvo tvarkingai 

atsiskaitoma už finansus, pasiūlyta Bendrijos susirinkimui apsvarstyti klausimą dėl Bendrijos ūkinės – 

finansinės veiklos audito atlikimo už paskutinius 5 metus. 

NUSPRĘSTA: atlikti Bendrijos ūkinės – finansinės veiklos auditą už paskutinius 5 metus, sudarant laikiną 

komisiją Bendrijos narių. 

Balsavimas: UŽ – 26, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0. 

6. SVARSTYTA: Esamų valdybos narių ir valdybos pirmininko atšaukimas  

Susirinkimo organizavimo problemos bei iniciatyvinės grupės darbų pristatymas 

Matydami šią situaciją supratome, kad daugiau tylėti negalima. Pirmininkas tris metus iš eilės neorganizavo 

privalomų ataskaitinių susirinkimų. Vadovaudamiesi Lietuvos respublikos sodininkų bendrijų įstatymo 16 str. 

3 dalies nuostatomis, mūsų iniciatyvinė grupė parašė raštą, surinko daugiau nei 1/10 bendrijos narių parašų 

ir pasirašytinai jį įteikė pirmininkui šių metų vasario mėnesį. Rašte buvo prašoma organizuoti susirinkimą iki 

gegužės 9 dienos bei pateikti visą su bendrijos veikla susijusią informaciją (finansines ir veiklos ataskaitas už 

tuos metus, kai nebuvo organizuojami susirinkimai, situacija su skolininkais (skolininkų skaičius, konkrečios 

skolų sumos ir kilmė), situacija su bendrijos teritorijai priklausančiais sklypais, tikrųjų narių ir ne narių 

skaičiumi). Taip pat buvo nurodyti kiti aktualūs susirinkime spręstini klausimai.  

Pirmininkas mūsų prašymą ignoravo ir iki nurodytos datos susirinkimo neorganizavo. Maža to, jis 

neinformavo mūsų raštiškai apie susirinkimo neorganizavimo priežastis, ką numato Sodininkų bendrijos 

įstatymo 16 straipsnio 6 punktas. 

Tada kreipėmės į Sodininkų asociacijos juristus konsultacijos, kaip teisiškai elgtis tokiu atveju.  

Šių metų gegužės mėnesį pirmininkui buvo įteiktas naujas 1/10 bendrijos narių raštas, adresuotas jam ir 

valdybai, su reikalavimu organizuoti susirinkimą įstatymų nustatyta tvarka. Nurodėme konkrečias susirinkimų 



datas, vietą bei darbotvarkę. Kadangi susirinkimas rinkiminis, apie jį turi būti skelbiama bendrijos įstatuose 

numatytuose laikraščiuose, kurių pavadinimų mes nežinojome. Įstatų kopiją pirmininkas teikėsi duoti tik po 

antrojo griežto pareikalavimo. Skelbimų paskelbimo organizavimu (tiek spaudoje, tiek skelbimų lentoje) taip 

pat rūpinosi iniciatyvinė grupė. Pirmininkui buvo pateiktos sąskaitos už jų paskelbimą spaudoje. Apmokėta iš 

bendrijos sąskaitos. 

Pristatyti iniciatyvinės  grupės per paskutinius vienerius metus atliktus darbus: 

1. suorganizuotas šis susirinkimas įstatymų numatyta tvarka; 

2. parašytas raštas Vilniaus rajono savivaldybei dėl Dievoniškių ir Tėviškės gatvių remonto. 

Mozaikos, Svajonės sodų bendrijose bei artimiausiose apylinkėse ir surinkta daugiau nei 100 

parašų; 

3. kelis kartus kreiptasi į Vilniaus savivaldybę dėl kelio prie Guduko greideriavimo žiemos metu 

(sutvarkyta); 

4. Savivaldybėje išsireikalauta atstatyti įspėjamąjį kelio ženklą dėl staigaus posūkio; 

5. iš pirmininko išsireikalauta, kad atvežtų 5 nedideles mašinas skaldos Ivaniškių gatvės 

palyginimui pamiškėje (oranizuota talka, išlygintos duobės); 

6. nušienautos šalikeles Ivaniškių gatvėje (netoli Ivaniškių 4-osios ir 3-osios gatvių, pamiškėje, 

kur yra blogiausias matomumas vairuotojams); 

7. sutvarkytas miško keliukas, vedantis  į stoteles (~800 m) – du kartus per praėjusį sezoną 

nušienauta, nugenėtos praeiti kliudančios šakos; 

8. surinktos  šiukšles aplink didįjį tvenkinį, išvežtos į konteinerius, nes pirmininkas atsisakė jomis 

pasirūpinti;  

9. kreiptasi į Vilniaus miesto savivaldybę ir ekologinę policiją dėl nelegalių sąvartynų Ąžuolijos 

parke pakeliui į stoteles. Atsakingas poskyris raštiškai informavo, kad įpareigojo UAB „Stebulė“ 

sutvarkyti savartyną iki birželio 31 dienos. Birželio 21 dieną darbai pradėti. Įmonei tvarkant šiukšles 

praplatintas keliukas, kas yra papildoma nauda mūsų bendrijos nariams, pėstute einantiems į 

stoteles. Tai padėjo bendrijai sutaupyti ne vieną šimtą eurų. 

10. pasiūlyta sukurti bendrijos interneto svetainę. Bendrijai reikės apmokėti tik domain 

registracijos ir duomenų patalpinimo paslaugas. 



Dabartinė Bendrijos valdyba ir valdybos pirmininkas paskutinius tris metus nevykdė jokios veiklos, nepadarė 

nieko, kad situacija keistųsi. Nei vienas iš valdybos narių, taip pat ir revizorius nesiėmė jokios iniciatyvos 

privalomų ataskaitinių susirinkimų organizavimui, nors tokią teisę jiems numato sodininkų bendrijos įstatymo 

16 straipsnio 1 punktas. Tad siūloma atšaukti esamus valdybos narius ir valdybos pirmininką. 

NUSPRĘSTA: atšaukti esamus valdybos narius ir valdybos pirmininką. 

Balsavimas: UŽ - 26, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ- 0. 

7. SVARSTYTA: Valdybos narių ir valdybos pirmininko rinkimai 

Pagal bendrijos įstatus yra numatyti 5 valdybos nariai. Kandidatais pasiūlyti – Zenonas Bartoševičius, 

Vladimir Buračevskij, Dainoras Balionis, Ala Aškelovič, ir Artūras Sonis. 

NUSPRĘSTA:  patvirtinti Bendrijos valdybos narį Zenoną Bartoševičių 

Balsavimas: UŽ - 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ 3 

NUSPRĘSTA:  patvirtinti Bendrijos valdybos narį Vladimir Buračevskij 

Balsavimas: UŽ - 22, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ 4 

NUSPRĘSTA:  patvirtinti Bendrijos valdybos narį Dainorą Balionį 

Balsavimas: UŽ - 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ 1 

NUSPRĘSTA:  patvirtinti Bendrijos valdybos narį Alą Aškelovič 

Balsavimas: UŽ - 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ 1 

NUSPRĘSTA:  patvirtinti Bendrijos valdybos narį Artūrą Sonį 

Balsavimas: UŽ - 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ 1. 

Valdybos primininku pasiūlytas Dainoras Balionis. 

NUSPRĘSTA:  patvirtinti Bendrijos valdybos pirmininką Dainorą Balionį 

Balsavimas: UŽ - 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ 1 

8. Revizoriaus rinkimas. 



Revizorė sakė turinti visas savo ruoštas detalias ataskaitas pamečiui apie bendrijos veiklą, kurias pristatys 

naujai išrinktam valdybos pirmininkui iki liepos 15d . Nuspręsta kol kas palikti esmą revizorių, nes naujojo 

kandidato šiame susirinkime neatsiradp.  

NUSPRĘSTA: palikti esamą revizorių Dalę Tarabildienę. 

Balsavimas: UŽ - 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ 1 

9. Buhalterio kandidatūrų aptarimas 

Susirinkimo dalyvių tarpe norinčių ir galinčių dirbti šį darbą neatsirado. Pasiūlyta nariams pamąstyti dėl 

kandidatūrų ir joms atsiradus, parekomenduoti naujajam valdybos pirmininkui. 

11. SVARSTYTA: Pirmininko ir buhalterio atlygio aptarimas 

Pirmininko atlyginimą nustatyti  125 EUR „ ant popieriaus“, o kitąmet, įvertinus atliktus  darbus,  apsvarstyti jo 

kėlimą. 

Buhalterio atlyginimas – kol nėra sprendimo, ar bus toliau samdomas esamas buhalteris, ar bus renkamas 

naujas, nutarta palikti esamą atlyginimną. 

NUSPRĘSTA: Pirmininko atlyginimas 125 EUR ant popieriaus, buhalterio atlyginimą palikti esamą. 

Balsavimas: UŽ - 26, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ 0 

12. Kiti aktualūs klausimai 

Perėmus visus dokumentus iš buvusios valdybos ir davus naujajai valdybaii laiko susipažinti su finansine 

situacija, reikėtų vėl organizuoti susirinkimą einamųjų metų pajamų – sąnaudų sąmatos patvirtinimui. 

Aptartos kelios svarbiausios išlaidų eilutes, kad darbai nestrigtų ir pirmininkas su valdyba galėtų atlikti 

svarbius einamuosius darbus. 

Skelbimų lenta ir lentelės dėl nešiukšlinimo (miške ir prie tvenkinio) 

2013 metais buvo nutarta senąją skelbimų lentą perkelti prie Ivaniškių sodų 4-osios gatvės, ir padaryti naują, 

skiriant tam 60 EUR. Tai nebuvo padaryta. Pasiūlyta tai sutvarkyti, senąją lentą savo jėgomis atnaujinant ir 

perkeliant šalia Ivaniškių sodų 4-tosios gatvės, o esamoje vietoje padaryti naują, tam skiriant 60 EUR. Taip 

pat užsakyti dvi įspėjamąsias lenteles dėl nešiukšlinimo - vieną prie tvenkinio, kitą "Ąžuolijos" parke, šalia 

nelegalaus savartyno. 



NUSPRĘSTA senąją skelbimų lentą savo jėgomis atnaujinant ir perkeliant šalia Ivaniškių sodų 4-tosios 

gatvės, o esamoje vietoje padaryti naują, tam skiriant 60 EUR. Taip pat užsakyti dvi įspėjamąsias lenteles 

dėl nešiukšlinimo - vieną prie tvenkinio, kitą "Ąžuolijos" parke, šalia nelegalaus savartyno. 

Balsavimas: UŽ - 26, PRIEŠ - 0, SUSILAIKĖ – 0 

Sodininkų knygelės 

Paskutiniais metais nebuvo išduodamos sodininkų nario knygelės. Buvusio pirmininko teigimu tai yra 

nereikalingas dokumentas. Pasiūlyta balsavimu apsispręsti, ar knygelės yra reikalingos. 

NUSPRĘSTA palikti bendrijos nario pažymėjimus, išduodant visiems bendrijos nariams, kas jų neturi 

Balsavimas: UŽ – 18, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 8. 

Situacija su skolininkais  

Buvęs pirmininkas minėjo, kad yra susikaupę apie 10 000 EUR skolų. Su skolininkais daug metų visiškai 

nebuvo dirbama, ko pasekmėje įsiskolinimai tik didėjo. Yra narių. kurie skolininkais tapo ne iš blogos valios, 

kadangi nesulaukė iš pirmininko informacijos apie mokesčių dydį, sąskaitos numerį ir pan. Naujasis 

pirmininkas su buhalterio ir valdybos pagalba turės užsiimti skolų mažinimu. Pas kai kuriuos narius yra 

susikaupusios nemažos skolos, tad jiems gali būti sudėtinga iš karto sumokėti visą sumą. Į kiekvieną atvejį 

reikia žiūrėti individualiai ir, nesant galimybės padengti skolos iš karto, sudaryti skolos padengimo planą per 

tam tikrą terminą. Skelbimų lentoje bus iškabinti kontaktai (telefonas, el.paštas), kuriuo galima kreiptis dėl 

skolos dydžio ir sumokėjimo tvarkos. Tik pirmininkui reikia laiko, kol bus peržiūrėta visa dokumentacija, nes 

iki šiol nei buhalteris, nei buvęs pirmininkas nesugebėjo pateikti konkrečių skolininkų sąrašų bei sumų. 

Klausimas dėl seniai neišspręstos problemos - elektros pravedimas į bendrijos teritorijos kelias gatves. Nariai 

piktinosi, kad iki šiol neišspręsta problema dėl mokesčių gražinimo nariams, kurie įsirengė stulpus ir įsivedė 

elektrą savo lėšomis, o elektros tinklų perėmimo metu, pinigus gavo bendrija. Ne kartą Mindaugas 

Palubeckas žmonėms žadėjo žodžiu, kad nariai galės nemokėti nario mokesčio tol, kol pasidengs reikiama 

suma, tačiau tai nebuvo atlikta ir žmonėms kaupėsi skolos. Naujam pirmininkui reikia laiko įsigilinti į situaciją 

ir artimiausiame susirinkime, kuriame bus balsuojama dėl einamųjų metų sąmatos, pasiūlyti problemos 

sprendimo variantą bei visiems nariams dėl to prabalsuoti. 

Narių informavimas 



Praėjusį susirinkimą nariai skundėsi dėl informacijos apie bendrijos veiklą pateikimo stokos. Buvo išsakytas 

pageidavimas informaciją teikti elektroniniu būdu, nes didžioji dalis narių turi interneto prieigą. Buvo pasiūlyta 

sukurti bendrijos interneto svetainę, kurioje būtų talpinama visa informacija apie bendriją, jos veiklą, 

numatomus atlikti darbus. Joje reikėtų įkelti visą informaciją, kuri turi būti prieinama kiekvienam bendrijos 

nariui  – įstatai, vidaus tvarka, susirinkimo protokolai, ataskaitos, informacija apie organizuojamas talkas, 

darbus ir t.t. Visi išreiškė didelį pritarimą puslapio sukūrimui ir bendrijos lėšų skyrimui domain (pvz. 

www.sbmozaika.lt) registravimui ir svetainės talpinimo paslaugai (~70 EUR per metus)  

NUTARTA Sukurti Bendrijos interneto svetainę, per metus tam skiriant apie 70 EUR 

Balsavimas: UŽ – 26, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0. 

Dėl metinio nario mokesčio didinimo 

Kadangi yra nemaži įsiskolinimai ir turime nemažą rezervą, aptarta, kad šiais metais mokesčio nedidinti, o 

dirbti su skolininkais. 

Apleisti sklypai  

Tikrai ne vienam užkliūva apleisti sklypai, kurie gadina bendrą vaizdą bei nešienaujama žolė nešioja piktžolių 

sėklas į prižiūrimus sodininkų sklypus, per tvoras plinta avietynai, krūmokšniai, medžiai užstoja šviesą. 

Reikia nutarti kaip su tuo galima kovoti. Pagal Lietuvos Respublikos administracinių teisės pažeidimų 

kodekso 100 straipsnį tokių sklypų savininkai gali būti baudžiami finansiškai – „Privačios nuosavybės teise 

priklausančios, nuomojamos ar subnuomojamos žemės nesutvarkymas taip, kad ji būtų tinkama naudoti 

pagal paskirtį, –užtraukia baudą nuo septyniasdešimt dviejų iki vieno šimto keturiasdešimt keturių eurų“; 

Dėl artimiausio susirinkimo organizavimo 

Kadangi nebuvo pateikta pirmininko ataskaita apie praėjusius metus, nebuvo pateikta samata šiems 

metams, sunku įsivaizduoti kiek pajamų galima skirti kelių tvarkymui ar kitiems daugiau kainuojantiems 

dalykams. Duoti pirmininkui laiko susipažinti su esama situacija ir susirinkti dar kartą.  

Susirinkimo pirmininkas ____________________________ 

Susirinkimo sekretorius ____________________________ 

Pirmininkas ___________________________ 

http://www.sbmozaika.lt/


 

 


